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Gruijter, IM de

Van: Carlo Lucas <carlo.lucas@ziggo.nl>

Verzonden: dinsdag 23 juni 2015 14:18

Aan: griffier

Onderwerp: Voorgenomen plan JOP

Geachte dames en heren, 
 
Helaas kan ik vanavond vanwege de verjaardag van een van mijn kinderen niet aanwezig zijn bij 
de raadscommissievergadering waar o.a. over de JOPpen gesproken wordt, anders had ik graag 
gebruik gemaakt van het inspreekrecht. Om toch mijn stem te laten horen, stuur ik u deze mail. 
 
Ik ben tegen het voornemen van het college om JOPpen in de vorm van zeecontainers te 
plaatsen in Alblasserdam in het algemeen en bij mij voor de deur (= de voorgenomen locatie 
aan het Boerenpad) in het bijzonder. 
 
Er wordt geredeneerd vanuit de gedachte dat de plaatsing van een of meerdere JOPpen in 
Alblasserdam de oplossing zou zijn voor het probleem van overlastgevende groepen 
hangjongeren. Maar naar mijn mening is dat niet zo en zijn JOPpen slechts een makkelijke 
schijnoplossing van het probleem. Het karakter van hangjongeren is dat ze graag willen hangen 
waar en wanneer ze dat willen. Ze willen vrijheid van bewegen en niet vastzitten aan een (JOP-
)locatie die hen wordt opgedrongen. Op zich is dat vanuit het perspectief van jongeren te 
begrijpen en vormt hun vrijheidsdrang geen probleem. Het probleem is wel de overlast die ze 
veroorzaken: ze maken herrie, gooien afval op straat, vernielen dingen en kunnen 
dreigend/agressief overkomen. Als je de groep daar re-actief op aanspreekt, dan heeft dat geen 
zin. Ook niet als de politie dat repressief doet; de volgende keer doen ze het gewoon weer. Wil 
je het probleem werkelijk oplossen, dan is intensieve persoonlijke coaching nodig met de 
individuen van alle groepen hangjongeren. Dus niet hangjongeren als een groep behandelen, 
maar het contact en de communicatie zoeken en aangaan met de individuele personen. Dat is 
wat mij betreft de enige methode die werkelijk kan leiden tot een constructieve oplossing van 
de overlast die hangjongeren nu in Alblasserdam veroorzaken. Andere gemeentes hebben die 
methode ook toegepast en dat heeft bij hen tot succes geleid. Een goed voorbeeld is de 
gemeente Eindhoven. Daar was een heel groot probleem met (criminele) overlastgevende 
jongerengroepen/bendes, en dat is door een intensieve integrale aanpak van jongerenwerk, 
gemeente, politie e.d. tot een minimum gereduceerd. Mijn voorstel aan het college is dan ook: 
stap af van het JOP-voornemen, ga te rade/doe onderzoek bij/leer van andere gemeentes, en 
investeer het geld dat u aan de JOPpen wilt besteden aan meer man/vrouwkracht om 
hangjongeren en hun familie te coachen, zodat ze zich werkelijk serieus genomen en gesteund 
voelen. 
 
Mocht u mijn voorstel niet overnemen en uw voornemen om JOPpen te plaatsen toch 
doorzetten, dan wens ik geen JOP in wat voor een vorm dan ook bij mij ‘voor de deur’ (ik kijk 
namelijk uit op de voorgenomen locatie aan het Boerenpad). Ik heb op het Scheldeplein 
gewoond en heb de hierboven beschreven overlast die hangjongeren veroorzaken aan den lijve 
ondervonden. Uit die tijd weet ik ook dat het repressief optreden van de politie maar heel 
beperkt effectief is. Ik woon nu in een rustige buurt waar nauwelijks hangjongeren komen. En 
dat wil ik graag zo houden. Ook wil ik mijn mooie uitzicht op de weilanden en molens niet laten 
verpesten door een lelijke zeecontainer. Maar bovenal geldt dat ik het plan van het plaatsen 
van JOPpen een slecht plan vindt. Hopelijk denk de meerderheid van Alblasserdam er ook zo 
over en wordt het JOPpenplan verworpen, zodat de aandacht kan uitgaan naar het zoeken van 
een werkelijke oplossing van overlastgevende groepen hangjongeren. 
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Met vriendelijke groet, 
 
Carlo Lucas 
Reigerstraat 6a 
Alblasserdam 


